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Panie prezydencie,

w imieniu mieszkaric6w ul. Rybnickiej we wloc-lawku ponownie zwracam siq z prosbq o naprawienie nawiezchniuliry na odcinku od skny2owania z ulicq spokojna do posesji Rybnicka nr 96. Nawienchnia ta miala ulec naprawie -odp' na interpelaciq z dn. 13 ristopada z0L9 r.w nawierzchni znajduil siq riczne, Bfqbokie ubytki zagra2aiace
bezpieczeristwu u2ytkownikom ruchu.
JednoczeSnie majqc na uwadze planowany montai odwietfenia pny ulicyspokojnej prosze o zamontowanie ojwietlenia
na ulicy Rybnickiej na odcinku od skrzyiowania z ulicq spokojnq do Rybnickiej 9G


